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پرسپولیسی ها در شرایطی که باید حدود 11روز دیگر یکی دیگر 

از فینال های 2سال اخیر خود را در لیگ قهرمانان آسیا برگزار 

کنند، برنامه بازی هایشان در لیگ برتر شرایط را طوری رقم زده 

که آنها در هفته پنجم مقابل نساجی قائمشهر به میدان نرفته اند 

و حـــالا با توجه به تعداد بالای بازیکنان و اعضای کرونایی تیم 

ذوب آهن حضورشان در هفته ششم لیگ هم در هاله ای از ابهام 

قرار دارد و مشخص نیســـت که درنهایت این دیدار هم برگزار 

می شـــود یا خیر. سرخ ها که خوب می دانند حضوری پرقدرت 

در فینال لیگ قهرمانان آسیا نیازمند تدارکات خوب و آمادگی 

لازم است، از این لغوشدن بازی هایشان در لیگ برتر به شدت 

ناراحت هستند و بر این باورند که دوری از میادین و در شرایط 

مســـابقه قرار نداشتن برای آنها از هرچیزی بدتر است و حتی 

بازیکنان این تیم معتقد بودند باید به قائمشهر سفر می کردند 

و برابر نساجی به میدان می رفتند چراکه منفعت های این دیدار 

برای آنها به مراتب بیشتر از مضراتش بود.

حالا یحیی و مدیران باشگاه در دوراهی این موضوع گیر کرده اند 

که با قرنطینه کردن تیم شـــان و جلوگیری از انجام بازی های 

سنگین آنها را از ابتلا به ویروس کرونا و مصدومیت های شدید 

مصون نگه دارند یا اینکه دل را به دریا بزنند و بازیکنان شان را 

با حضور در میادین ســـخت آب دیده تر کنند تا مقابل نماینده 

شرق آسیا در آمادگی صددرصدی به سر ببرند و بتوانند دست پر 

از دوحه قطر به ایران بازگردند.

 لغو بازی با نساجی به بهانه کرونا 

پرسپولیســـی ها برای لغو بازی هفته پنجم شان برابر نساجی 

مازندران 2موضوع را بهانه کردند که درنهایت این موارد به تایید 

سازمان لیگ برتر رسید و آنها پذیرفتند برای کمک به نماینده 

کشـــورمان در لیگ قهرمانان آسیا این دیدار را به زمان دیگری 

موکول کنند که البته این تصمیم واکنش های زیادی را ازسوی 

باشگاه نساجی داشـــت و آنها بر این باور بودند که این اتفاق 

بدون رضایت شـــان انجام شده و سازمان لیگ در این موضوع 

یک جانبه عمل کرده است.

در درخواست ســـرخ ها آمده بود با توجه به خطراتی که انجام 

ســـفرهای بین شـــهری برای ســـرخ ها ایجاد می کند و هجوم 

هواداران ســـرخ به محل اقامت ایـــن تیم می تواند موجب بالا 

رفتن ریسک ابتلای بازیکنان به ویروس کرونا شود و البته آنها 

به موضوع دیگری هم اشاره کرده بودند که آن هم زمین چمن 

مصنوعی ورزشگاه قائمشهر و آب وهوای بارانی این شهر بود که 

خطر مصدومیت های شدید را در بازیکنان چندبرابر می کرد.

اما ظاهرا سازمان لیگ اهمیتی به مشکل زمین و آب وهوا ندادند و 

دلیلی که درخواست سرخ ها را پذیرفتند، مشکلات کرونایی بوده و 

البته قوانین سفت وسخت کنفدراسیون فوتبال آسیا در مواجهه با 

عضو کرونایی در تیم های فینالیست نیز مزید بر علت شده تا آنها 

تصمیم به لغو این دیدار از هفته پنجم رقابت های لیگ برتر بگیرند.

 

 نگرانی از 19 کرونایی ذوب آهن

بعد از اینکه پرسپولیســـی ها هفته پنجم خود را لغوشده دیدند 

موجـــی از نارضایتی بین بازیکنان این تیم ایجاد شـــد و حتی 

یحیی گل محمدی را بر آن داشت تا در برابر این موضوع واکنش 

نشان دهد و از شاگردانش بخواهد تمرکز خود را روی تمرینات 

بگذارند و موارد خارج از تمرین را به مسئولان باشگاه بسپارند.

آنها دلخوش به این بودند که حداقل پیش از پرواز به دوحه یک 

دیدار خوب را مقابل ذوب آهن اصفهان برگزار می کنند و با یک 

محک جدی برابر این تیم هم در شرایط مسابقه قرار می گیرند 

و هم نقاط ضعف و قدرت خود را بیشـــتر شناسایی می کنند تا 

بتوانند آخرین تمهیدات را برای بهترین ترکیب و تاکتیک بازی 

برابر نماینده شـــرق آسیا بیندیشند اما ظاهرا این بار شانس با 

سرخ ها یار نبوده و ذوب آهنی ها به دلیل تعداد بالای بازیکنان 

و نفرات کرونایی در تیم شـــان دیدار هفته پنجم خود را مقابل 

شهرخودرو با لشکری از بازیکنان غایب برگزار کردند و درنهایت 

هـــم نتیجه را با 2گل به حریف مشـــهدی خود واگذار کردند و 

حالا هم خبر رســـیده که تعداد بازیکنان کرونایی ذوب آهن از 

11نفر به 19نفر رسیده که اگر این موضوع قطعیت پیدا کند، 

قطعا آنها برابر پرسپولیس حاضر نمی شوند و این دیدار این بار 

نه به درخواست سرخ ها بلکه براساس قوانین کرونایی فوتبال 

کشورمان لغو می شود.

در این بین اوضاع و احوال پرسپولیســـی ها هم بســـیار جالب 

اســـت. آنها از یک سو دوست دارند که بازی با ذوب آهن برگزار 

شود و آنها یک محک جدی بخورند و ازسوی دیگر تعداد بالای 

بازیکنان کرونایی این تیم و احتمال ابتلای سایر بازیکنان ذوبی 

به ویروس کرونا، تن پرسپولیســـی ها را می لرزاند که مبادا این 

موضوع باعث شـــود بازیکنان تیم شان نیز به این ویروس مبتلا 

شوند و درنهایت هرچه آنها رشته کردند، پنبه شود.

 سازمان لیگ: منتظر نتیجه تست ایفمارک هستیم

این روزها هم پرسپولیســـی ها و هم ذوب آهنی ها به دنبال این 

هستند که بدانند درنهایت موضوع برگزاری هفته ششم 2 تیم 

برابر یکدیگر به کجا کشیده می شود تا آنها بتوانند برای روزهای 

آینده شان برنامه ریزی کنند و نقشه راه خود را بکشند. به خصوص 

در این بین پرسپولیسی ها خیلی برایشان مهم است که بدانند 

تکلیـــف این بازی چه می شـــود و اگر بنابر این اســـت که این 

دیدارشان هم لغو شود، هرچه زودتر برنامه جدیدی برای خود 

بریزند و تصمیمی بگیرند که تیم را به آمادگی بیشتری برساند.

در این خصوص با ســـهیل مهدی، مسئول برگزاری رقابت های 

لیگ برتر تماس گرفتیم تا پیرامون این دیدار آخرین اخبار را جویا 

شویم. او درباره وضعیت این بازی به »فرهیختگان« گفت: »بنابر 

اعلام باشگاه ذوب آهن تعداد بازیکنان کرونایی این تیم بالاتر از 

حد مجاز شده و برای اینکه این موضوع بررسی شود قرار است 

نفرات این تیم در ایفمارک تست دیگری را پشت سر بگذارند و بعد 

از آن نتیجه به سازمان لیگ ارسال شود تا درخصوص برگزاری 

یا عدم برگزاری این دیدار تصمیم گیری شود.«

او در این خصوص که در چه صورتی امکان دارد این دیدار برگزار 

نشود، گفت: »همه چیز در قوانین گنجانده شده و قانون و تبصره 

دیگری هم وجود ندارد اما گاهی اوقات برخی تیم ها قصد این 

را دارند که با شلوغ کاری شرایط را به سمتی که خودشان دوست 

دارنـــد ببرند ولی ما به این موضوع توجه نمی کنیم و بازی ها را 

براساس قانون برگزار یا لغو می کنیم.«

 باشگاه پرسپولیس: می خواهیم بازی کنیم

شـــاید خیلی ها تصورشان بر این بود که باشگاه پرسپولیس در 

این شرایط برای جلوگیری از مصدومیت بازیکنانش و همچنین 

مصون نگه داشتن آنها از ویروس کرونا تصمیم شان بر این باشد 

که دیدار هفته ششم شان هم برابر ذوب آهن لغو شود و آنها به 

سلامت به دیدار فینال لیگ قهرمانان آسیا برسند.

به همین خاطر دیروز با یکی از مسئولان تیم پرسپولیس تماس 

گرفتیم تا موضع کادرفنی را درخصوص دیدار هفته ششم شان 

برابر ذوب آهن جویا شـــویم. این مسئول تیم به »فرهیختگان« 

گفـــت: »ما هم مثل ذوبی ها منتظر این هســـتیم که درنهایت 

سازمان لیگ برای این بازی تعیین تکلیف کند و درنهایت به هر 

تصمیمی که ازسوی آنها گرفته شود احترام می گذاریم و اگر قرار 

به لغو بازی باشد قطعا برنامه جدیدی برای خودمان می ریزیم و 

اگر تصمیم این باشد که برابر این تیم به میدان برویم قطعا این 

کار را انجام می دهیم تا در آســـتانه رقابت لیگ قهرمانان آسیا 

در فینال آمادگی بازیکنان خود را بالا ببریم.«

وی که بنابر شرایط خاص باشگاه پرسپولیس راضی به درج نامش 

نبود در ادامه خاطرنشان کرد: »موضوعی که به ما گفته شده این 

اســـت که باید منتظر پاسخ تست اعضای ذوب آهن در ایفمارک 

باشیم و بعد از آن مشخص می شود که برابر این تیم بازی می کنیم 

یا اینکه این دیدار نیز مانند دیدار هفته پنجم ما به تعویق می افتد. 

با این حال موضع باشگاه پرسپولیس درخصوص این دیدار این 

است که حتما مقابل ذوب آهن به میدان برویم و اصلا درخواستی 

برای لغو این دیـــدار ارائه نکرده ایم و اعضای تیم و کادرفنی هم 

منتظر زمان برگزاری این بازی هستند تا هم برنامه بازی هایمان 

در بازگشـــت از قطر فشرده نشود و هم اینکه یک بازی تدارکاتی 

خوب قبل از حضور در قطر برگزار کرده باشـــیم. اما بازهم تاکید 

می کنم که در این بین قوانین تصمیم گیرنده اســـت و این تنها 

موضع باشگاه پرسپولیس است که حاضر به انجام این بازی است.«

او در پایان گفت: »درصورتی که این بازی هم لغو شـــود ما کار 

خودمـــان را دنبال می کنیم و زانوی غـــم بابت این اتفاق بغل 

نمی گیریم. قطعا کادرفنی ما برای این موضوع هم برنامه های 

خاصـــی دارند و اجـــازه نمی دهند که این اتفـــاق روی روند 

روبه جلـــوی تیم تاثیر منفی بگذارد. در این روزها هم بازیکنان 

و هم کادرفنی روی کار خود متمرکز هستند و اصلا توجهی به 

برگزاری یا لغو این دیدار ندارند.«

 درخواست یحیی از باشگاه برای بازی دوستانه

یحیی گل محمدی که می داند احتمال لغو دیدار با ذوب آهن 

کم نیست از همین حالا خودش را برای این موضوع آماده کرده 

است تا درصورت اعلام رسمی این اتفاق، جا نخورد و آلترناتیوی 

برای تیمش در نظر داشـــته باشـــد. در این خصوص شنیده 

می شـــود سرمربی پرســـپولیس در چند روز گذشته با افشین 

پیروانی صحبت هایی را انجام داده و از او خواســـته درصورت 

لغو دیدار با ذوب آهن به دنبال یک حریف قدرتمند باشـــند تا 

پیش از عزیمت به قطر ســـرخ ها یک بازی تدارکاتی پرفشار را 

پشت سر بگذارند و در شرایط مسابقه قرار بگیرند.

ظاهرا پیروانی و شـــکوری در این مدت با چند تیم لیگ برتری 

و لیگ یکی مذاکراتی را داشـــته اند تـــا درصورت لغو دیدار با 

ذوب آهن در برابر سرخ ها قرار بگیرند و به این تیم برای حضور 

پرقدرت تر درفینال لیگ قهرمانان آسیا کمک کنند.

البته در این بین برخی شرط وشروط های پرسپولیسی ها کار را 

برای پیدا کردن حریف تدارکاتی ســـخت کرده و ظاهرا یکی از 

شروط مهم سرخ ها برای این دیدار این است که تمام اعضای 

تیم حریف پیش از این دیدار تست کرونا انجام داده و با پاسخ 

منفی این تست ها پای به میدان رقابت با پرسپولیس بگذارند.

 فرصت چندروزه برای آخرین محک

پرسپولیســـی ها بـــرای اینکه آخرین تلاش های خـــود را برای 

آماده سازی در ایران انجام دهند حدود 5 تا 6روز فرصت دارند. 

با توجه به زمان برگزاری فینال لیگ قهرمانان آسیا در 29آذرماه 

و حضور 6روز زودتر سرخ ها در دوحه، آنها تنها 5 تا 6روز فرصت 

دارند که با انجام بازی هفته ششم یا یک بازی تدارکاتی جایگزین 

آخرین محک خود را در کشورمان بخورند و سپس برای تطبیق 

خود با شرایط آب وهوایی و طی کردن مراحل لازم جهت حضور 

در این دیدار حساس در تاریخ 23 آذر یا 24آذر راهی قطر شوند.

البته هنوز مسئولان برگزاری با زمان دقیق سرخ ها جهت حضور 

در قطر موافقت نکرده اند و قرار اســـت به زودی به درخواست 

پرسپولیسی ها پاسخ داده شود تا زمان دقیق پرواز کاروان این 

تیم به دوحه مشخص شود.

ورزش @ f a r h i k h t e g a n d a i l y

»فرهیختگان«بررسیکرد؛پرسپولیس–ذوبآهنهملغومیشود؟

پرسپولیس: می خواهیم بازی کنیم
سازمانلیگ:پاسخایفمارکنتیجهراروشنمیکند

آرش محمدی
  روزنامه نگار

  گفت وگو

مخالفتتیمفوتبالنسـاجیبرایبازیدرتهرانمقابلتیمپرسـپولیس

وجابهجایـیبـازیرفـتبـابـازیبرگشـتباعـثشـدتـاسـازمانلیـگدر

اقدامیخودجوشدرجهتحمایتازنمایندهفوتبالکشورماندرلیگ

قهرمانـانآسـیاایـنبـازیرالغـووبـهزمـاندیگـریموکـولکنـد.بـاوجود

لغـوایـنبـازی،مسـئولانباشـگاهنسـاجیازاظهارنظردرایـنخصوصیا

اعتـراضبـهتصمیمسـازمانلیگسـربـاززدندونخواسـتندحالاکهبازی

لغـوشـدهحاشـیهایبـرایتیـمپرسـپولیسبهوجـودبیاورنـد.بـااینحال

تشـریحشـرایطتیـمنسـاجیبعـدازلغـوایـنبـازیاززبـانسرپرسـتاین

تیمخالیازلطفنیسـت.گفتوگوی»فرهیختگان«باایزدسـیفاللهپور

رادرادامـهمیخوانیـد.

چهشدکهبالغوبازیباتیمپرسپولیسموافقتکردید؟

سازمان لیگ از ما نظری نخواست که موافق یا مخالف باشیم. هفته پیش سازمان 

لیـــگ برنامه چند بازی را اعلام کرد و بر همین اســـاس ما بازی مقابل تیم نفت 

مسجدسلیمان و پرسپولیس را میزبان بودیم. از این رو بر اساس میزبانی در دو 

بازی متوالی در ســـاری اردو زدیم. در این فاصله تمرینات منظمی برگزار کردیم 

و بازی با تیم نفت مسجدســـلیمان را پشت سر گذاشتیم و در انتظار بازی با تیم 

پرسپولیس بودیم که لغو شد و تیم ما به تهران برگشت. 

اگرسازمانلیگمکاتبهایباشمانکردچهکسیبهشماازلغواینبازی

خبرداد؟

هیـچ اطلاعـی بـه مـا ندادند و سـازمان لیـگ مکاتبه ای در این مـورد نکرد. حتی 

بـا عوامـل تیـم مـا قبـل بازی با نفت مسجدسـلیمان هـم در مورد لغـو بازی هفته 

بعدمـان صحبـت نشـد. مـا از طریـق رسـانه ها بـا خبـر شـدیم بـازی لغـو شـده و 

انجام نمی شـود. 

چـراهمـانزمـانکـهدرخواسـتبـازیدرورزشـگاهآزادیشـدموافقـت

نکردیـد؟

این هم درخواســـت ســـازمان لیگ نبود بلکه باشگاه پرســـپولیس درخواستی 

داشـــت که بازی در تهران برگزار شود. در همین خصوص تشکیل جلسه دادیم 

و در جلســـه ای که کمیته فنی باشگاه و سرمربی تیم مان داشتند وحید فاضلی 

بـــا تغییر محل بازی موافقت نکـــرد. از طرفی بازی بعدی ما مقابل تیم قدرتمند 

ســـپاهان اســـت. اگر ما با تیم پرسپولیس خارج از خانه بازی می کردیم و بعد با 

ســـپاهان هم خارج از خانه بازی می کردیم دو بازی سخت خارج از خانه برگزار 

کرده بودیم. برگزاری دو بازی ســـخت خارج از خانه به تیم مان فشـــار می آورد و 

طبیعی است که ما به فکر منافع تیم خودمان باشیم. ما هم مثل تیم پرسپولیس 

پرهوادار هستیم و باید پاسخگوی دوستداران این تیم باشیم. 

گویایحییگلمحمدیاززمینچمنمصنوعیورزشـــگاهتانایرادگرفته

ومدعیبودبازیکنانشدراینچمنآسیبمیبینند؟

این مشکل ما هم هست! ورزشگاه وطنی خوب نیست ما هم از این چمن آسیب 

دیدیم. چند مهره تاثیرگذارمان را فصل قبل از دست دادیم. به همین دلیل در 

این مورد با مسئولان مربوطه صحبت کردیم. قول هایی هم به ما دادند. با وجود 

اینکه گفته بودند چمن را به طبیعی تغییر می دهند ولی سازمان برنامه و بودجه 

استان هنوز بودجه لازم را در اختیار اداره ورزش قرار نداده است. 

ظاهراقولدادهبودیددرصورتبرگزاریبازی،بازیکنانتیمپرســـپولیس

آسیبنبینند؟

بـــرای نماینده ایـــران در لیگ قهرمانان آســـیا آرزوی موفقیت می کنیم و قطعا 

از موفقیـــت آنها به عنوان نماینده ایران خوشـــحال می شـــویم. درواقع ما همه 

شـــیوه نامه های بهداشـــتی برای این بـــازی را رعایت کرده بودیـــم و از طرفی 

چون قائمشـــهر در وضعیت قرمز قرار نداشـــت تلاش خود را کرده بودیم تا تمام 

شیوه نامه های بهداشتی در ورزشگاه وطنی رعایت شود. 

بازیهفتهقبلشـــمامقابلتیمنفتمسجدسلیمانهمحاشیهسازشد

وقائممقاماینباشگاهنفتیاعتراضاتیداشت.

صحبت هایی که قائم مقام باشگاه نفت مسجدسلیمان مطرح کرد 

اصـــلا به حق نبود. ما در مدتی که آنها به قائمشـــهر آمدند کمال 

همـــکاری را با آنها کردیم و حتی ورزشـــگاه وطنی را برای تمرین 

در اختیارشان گذاشـــتیم. کدام تیم چنین کاری برای رقیبش 

می کند؟ 

ولیگویادررختکنشانقفلبود!

تیم ما هم زمان با تیم نفت مسجدسـلیمان وارد ورزشـگاه شـد. 

مـا هـم همـان موقـع متوجـه شـدیم کلیـد رختکن شـان 

نیسـت و در عرض 2 دقیقه قفل رختکن را شکسـتیم 

و آنهـا وارد شـدند. در جلسـه هماهنگـی شـب 

قبـل از بـازی نماینـده فدراسـیون خواهـان 

بـه  تجهیـز  و  رختکن هـا  ی  ز ه سـا د ما آ

پروتکل هـای بهداشـتی شـده بـود و پـس 

از آن گفتـه بـود در رختکن هـا را پلمـب 

کننـد. طبیعـی اسـت که قبـل از ورود آنها 

نمی توانسـتیم پلمـب را بـاز کنیـم. آنهـا 

بایـد قبـل از ورود تیم شـان بـه ورزشـگاه 

تدارکات خود را به اسـتادیوم می فرستادند 

و رختکـن را تحویـل می گرفتنـد. بـا ایـن 

حـال مـن از مجتبـی حسـینی کـه از بهترین 

مربیـان کشـورمان اسـت به خاطـر ایـن تاخیر 

چنـد دقیقه ای معذرت خواهی کردم. آنها هم 

نبایـد شکست شـان را بـه گـردن ایـن مسـائل 

می انداختنـد. 

داوریبازیهمحرفوحدیثهاییداشـــتوحتینفتیهاتیمشـــمارا

مستحقاینپیروزینمیدانستند.

در برنامه های تلویزیونی کارشناســـان به این موضوع پرداختند و حتی مجتبی 

حسینی پذیرفت پنالتی تیم ما کاملا صحیح بوده است. از طرفی مشخص شد 

گل آنها آفســـاید بود. پس دیگر جـــای بحثی باقی نمی ماند. در هر صورت من 

بـــه تیم نفت ارادت دارم و فکر نمی کنم این برد و باخت ها از رابطه خوب دو تیم 

و عوامل شان کم کند. 

باقرارگرفتندرردهسومتاحدودیثابتکردیدبالانشینی

تیمتاناتفاقینیست.

مـــن قبلا هـــم گفتم که کاری به صدر و قعـــر جدول ندارم. 

البته درنظر داریم در نیمه بالایی جدول جای بگیریم و برای 

به دســـت آوردن بهترین شرایط تلاش می کنیم ولی ساختن 

تیمی خوب در اولویت برنامه های ما است. ما هفته قبل تیمی 

را شکست داده بودیم که مقابل تیم های بزرگی نباخته بود و 

اولین شکست را به آنها تحمیل کردیم. از طرفی این سه امتیاز 

برای ما شـــیرین بود چون بعد از سال ها موفق به شکست تیم 

نفت مسجدسلیمان شدیم. 

فکرمیکنیدبتوانیـــداینجایگاهرادرادامه

حفظکنید؟

تیـم مـا هنـوز نقـاط ضعـف زیـادی دارد. برخـی 

بازیکنـان تیـم مـا چنـد روز مانده به شـروع لیگ 

بـه تیـم اضافه شـدند. البته امید زیـادی به این 

تیـم دارم و می بینـم کـه هـر هفتـه بهتـر شـده 

و رونـد صعـودی در پیـش گرفته انـد. بـا ایـن 

حـال بـرای قضـاوت درمـورد تیـم نسـاجی و 

توانایی هایش زود اسـت. ما تیمی هستیم 

کـه نسـبت بـه فصل قبل تغییـرات زیادی 

داشـتیم از این رو به زمان بیشـتری برای 

هماهنگـی نیـاز داریـم بـا ایـن حـال بـا 

توجـه بـه جمیـع جهـات تیـم خوبـی 

هسـتیم و عملکـرد بازیکنـان و مربیان 

قابل تحسـین اسـت. 

سرپرستنساجیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:سازمانلیگچیزیازلغوبازیبهمانگفت!

برایپرسپولیسآرزویموفقیتمیکنیم
کیفیتبدچمنمصنوعیوطنیمشکلماهماست

سه شنبه ۱۸ آذر ۱3۹۹   شماره 3۲۰۲

نیلوفر مژدهی
  روزنامه نگار


